



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Golden retrieverklubben Östergötland/Sörmland

Datum 2016-05-11

Närvarande: Susanne Arkenius, Kristina Bladh, Birgitta Karlsson, Lena Magnusson, Sanna Josefsson, Linda Widebeck

Frånvarande: Maria Brolin, Laila Juhlin

§ 1 MÖTET ÖPPNAS

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERARE

Till justerare valdes Sanna.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordningen fastställdes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 ÅRSKALENDER

Vi gick igenom kalendern, inget att tillägga.

§ 6 RAPPORT FRÅN ORDFÖRANDE

Inget att rapportera.

§ 7 RAPPORT FRÅN KASSÖREN

Kristina har undersökt möjligheten för oss att ha Swish. Kostnad för swish är 500 SEK/år samt 2 SEK/transaktion. Vi avvaktar tillsvidare.

Bokföring är klar t o m april.

§ 8 RAPPORT FRÅN SEKRETERARE/UTBILDNINGSANSVARIG

Susanne har mailat Marie Söderström map föreläsning. Inget svar än. Förslag att aktiviteten hålls i september. Inget gjort map föreläsning ang mat.



Louise Grufman, representant från SSRK, vill att vi försöker hitta samarbetsformer mellan rasklubbarna i syftet vi bättre ska samla all information om kurser, föreläsningar och andra aktiviteter som vi alla kan ha glädje av. Möte planerat till 31 maj. Linda och Susanne deltar.

Funderar på att anordna valpkurs under hösten. Lena tar kontakt med Moa Ågren.

Lena kollar även med Linda Bergqvist angående apporteringskurs.

Vi avvaktar med att planera fler kurser utan avvaktar mötet med SSRK och rasklubbarna den 31/5.

§ 9 RAPPORTRÅN INFORMATIONANSVARIG

Inget att rapportera.

Förslag att ta fram ett informationspapper som vi ger till uppfödare för att ge till deras valpköpare.

§ 10 RAPPORTRÅN JAKTANSVARIG

TräningsWT kommer hållas 21/5 vid Drömgruvan, Kolmården.

Samträning i Linköping kommer starta i Linköping efter sommaren.

§ 11 RAPPORTRÅN EXTERIÖR/UTSTÄLLNINGANSVARIG

Linda har varit i kontakt med Valla. Söndagar är inget alternativ. Vi beslutade att anordna Open Show lördagen den 28 januari 2017. Linda skickar in ansökan.

Familjedag planerad till den 3:e september i Vidingsjö. Drive-in-utställning samt tipspromenad planeras.

§ 12 RAPPORTRÅN MENTALITETS/FUNKTIONANSVARIG

Sanna kommer besöka Stockholmssektionen för att se hur det går till på funktionsbeskrivning.

§ 13 RAPPORTRÅN WEBBANSVARIG

Studiefrämjandets logga finns inte med än på vår hemsida. Utformningen på vår hemsida är inte gjord för att på ett enkelt sätt få dit loggan. Ett större omarbete måste ske för att göra det möjligt. Linda kommer ta fram ett förslag på ny hemsida under sommaren.

§ 14 MANUSSTOPP GOLDEN NYTT

11 augusti är det manusstopp för GN3.

§ 15 INKOMNA SKRIVELSER

Inga inkomna skrivelser



§ 16 UTGÅENDE SKRIVELSER

Inga utgående skrivelser.

§ 17 ÖVRIGA FRÅGOR

Susanne föreslår att klubben ska köpa in en apportkastare. Styrelsen godkänner inköp av apportkastare samt hörselkåpor. Lena kommer köpa in till WTt.

§ 18 NÄSTA MÖTE

Onsdag 15:e juni 18.00 i Studieförbundets lokal.
Birgitta fixar fika.

På agendan nästa möte:

- Planera familjedag
- Utvärdera TräningsWT

Kommande möte därefter sker förslagsvis 10:e augusti kl 18.00.

§ 19 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Sekreterare, Susanne Arkenius

Justerare, Sanna Josefsson

Ordförande, Lena Magnusson